



MEET

STAY

WORK

How does **YOUR** future living concept look like?

We are on a journey to understand how changes like global connectivity, advances in technology and a changing way of working accelerated by the corona pandemic affected **YOU** and **YOUR** way of living.



Share your
ideas with us!

www.crowdinnovation.net



We are keen to learn about your **ideas, personal experiences and wishes!** All you need to do is to answer at least one of our three questions in the contest with between **250 and 500 words.**



An expert jury will select 3 dream living concepts based on given criteria. The winners will receive **Amazon vouchers up to EUR 100.**



We would like you to share your dream living concept with us till **1st September 2023.**



MEET

STAY

WORK

Wie sieht das Wohnkonzept DEINER Träume aus?

Wir sind auf einer Reise, um zu verstehen, wie sich Veränderungen wie die globale Vernetzung, die technologischen Fortschritte und eine veränderte Arbeitsweise, beschleunigt durch die Corona-Pandemie, auf DICH und DEINE Lebensweise auswirken.



Teile deine Idee mit uns!

www.crowdinnovation.net



Wir sind neugierig auf **Deine Ideen, persönlichen Erfahrungen und Wünsche!** Alles, was Du tun musst, ist mindestens eine unserer drei Fragen im Wettbewerb mit **250 bis 500 Wörtern** zu beantworten.



Eine **fachkundige Jury wählt 3 Wohnraumkonzepte** nach vorgegebenen Kriterien **aus**. Die Gewinnerteams erhalten **Amazon-Gutscheine im Wert von bis zu 100 EUR**.



Wir freuen uns, wenn Du uns Dein Wohnraumkonzept bis zum **1. September 2023** mitteilst.